
تاکیـد بـر اجـرای کامـل و درسـت
رتبه بندی معلمان

کارگروه صنفی معلمان ایران با حاج بابایی دیدار و گفت و گو کردند

برای تاکید بر اجرای کامل و درست رتبه بندی

دوشنبه ۱۷ آبان در محل کمیسیون برنامه و بودجه مجلس جلسه ای با
حاج بابایی رئیس کمیسیون برنامه و بودجه برگزار شد .

در این جلسه نمایندگان کارگروه  آقایان بتویی- مصلحی – رحیمی و
کریمی نیا حضور داشتند.

کریمی نیا مسئول کارگروه رتبه بندی سازمان معلمان ایران ضمن اعلام
این خبر به سخن معلم گفت:هدف از این جلسه ارائه و توضیح
پیشنهادهای فرهنگیان در خصوص آخرین تغییرات انجام شده رتبه بندی

در کمیسیون آموزش و درخواست حمایت ایشان بود.
این خبر حاکی است نخست کریمی نیا دبیر و سخنگوی کارگروه ضمن تشکر
از تلاش حاج بابایی در تصویب ماده سه لایحه و اختصاص اسامی جدید
رتبه ها ،به معرفی حاضرین و بیان مقدماتی در خصوص اهمیت اجرای
رتبه بندی و تاثیر آن در انگیزه ،منزلت و معیشت معلمان و در
نتیجه آرامش جامعه و خانواده ها و همچنین عواقب عدم انجام آن

پرداخت .
این گزارش حاکی است وی خواسته اصلی معلمان را اجرای قانون به
طوری که حداقل ۸۰ درصد همترازی حقوق معلمان با اساتید دانشگاه به
صورت پایه به پایه باشد و همچنین اجرای آن با همین بودجه ۲۵ همت

(البته به ناچار) در ۶ ماه اعلام شود.
کریمی نیا در ادامه تاکید کرد که با اجرای این امر مسلماً تبعیض
موجود در دریافتی معلمان با سایر کارکنان دولت و به خصوص مشاغل
همسان تا حدی کاهش خواهد یافت هر چند با این تورم افسارگسیخته
زندگی برای همه سخت است و برای معلمان دو چندان سخت تر خواهد

بود.
مسئول کارگروه رتبه بندی سازمان معلمان ایران در بخش دیگری از
سخنان خودگفت: ما فقط اجرای قانون را میخواهیم نه فراتر از آن و
پیامدهای بعدی اجرا نشدن قانون به نفع هیچکس نیست. چرا وقتی که
می توان قانون حداقل ۸۰ درصد و پایه به پایه را با همین بودجه
انجام داد و آرامش را به جامعه برگرداند این کار انجام نمی شود ؟
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گزارش رسیده به سخن معلم حاکی است در ادامه اعضای حاضر ضمن تاکید
بـر اجـرای حـداقل ۸۰ درصـد بـه ذکـر مشکلات فرهنگیـان و گلایـه از
تبعیضهای موجود و عواقب مشکلات معیشتی و منزلتی معلمان و تاثیر آن

بر کل جامعه  بویژه کیفیت آموزش پرداختند .
کریمی نیا  در تکمیل این گزارش به سخن معلم گفت: در انتها آقای
حاج بابایی اعلام کردند که همیشه اعتقاد داشتم که باید به معلمان
شاغل و بازنشسته برسیم لذا الان باید تلاش کنیم رتبه بندی برای
شاغلین انجام شود؛ مسلما طبق قانون همسان سازی حقوق بازنشستگان
نود درصد آنها خواهد شد من در حمایت از شما کوتاهی نخواهم کرد
ولی بدانید که دشواریها زیاد است پیشنهادم این است که  شما هم با
کمیسیون رایزنی کنید برای طرحی که مد نظر شماست نوع گفتمان شما
با دولت و مجلس فاخر باشد به بودجه سال بعد نپردازید چون وقتی
قانون تصویب شد مطمئنا باید به همان روال در سالهای بعد ادامه
یابد تمرکزتان را بر اجرای درست رتبه بندی در سال جاری بگذارید

من تمام تلاشم را مانند همیشه خواهم کرد .

به گفته رامین کریمی نیا در انتها قرار شد نظر معلمان به صورت
کتبی برای ایشان ارسال گردد تا پیگیریهای لازم انجام شود.

این خبر حاکی است اعضای کار گروه رتبه بندی قبل و بعد از جلسه با
چند تن دیگر از نمایندگان از جمله آقایان : دکتر وحیدی و مهندس
کوچکی نژاد نیز به رایزنی در مورد رتبه بندی و توضیح پیشنهادها

پرداختند.


